
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen den 06.09.2021. 

Tilstede: Kim, Per, Steffen, Henrik 

Behandlede punkter: 

1. Hensættelse til vejfond/belægningsarbejde 

Status er pt. at vi umiddelbart er godt dækket, ny asfaltbelægning incl. afraspning forventes at ligge 

omkring kr. 500.000, som forventes at skulle skiftes efter 15-25 år, dvs. ca. 5-15 år fra nu.  

Belægningssten kan forventes at holde 25-30 år, så med kr. 750.000 i vejfond er der dækning, men 

der skal fortsat spares op ift. forventet stigning til asfaltarbejde og derudover belægningssten, som 

endnu ikke er afklaret. 

Aftalt at lave en form for investeringsplan/-horisont for henholdsvis asfaltbelægning og 

flisebelægning.  

Kim forsøger at få afklaring af est. omk. til belægningssten + investeringsplan. 

 

2. Bioversitetsprojekt 

Der foreligger et ønske fra bioversitets arbejdsgruppen om en ekstraordinær generalforsamling ift. 

et oplæg til en udvidelse af projektet.  

Bestyrelsen kan dog ikke umiddelbart blot indkalde til ekstraordinær generalforsamling, det 

forudsætter ¼ af medlemmerne ønsker det. 

Bestyrelsen vurderer ligeledes at oplægget ikke er konkret nok ift. beslutning og der ligeledes kan 

være nogle problemstillinger ift. bl.a. kommunalplan og fremadrettede omkostninger afledt af 

projektet. 

Bestyrelsen har aftalt at Henrik fremadrettet er kontaktperson for projektet og tager kontakt til 

gruppen for at diskutere potentielle problemstillinger og yderligere konkretiseringer af projektet. 

 

3. OCK 

Afklaring af OCK aftaler og beskæring af stier i proces, forventes afklaret til næste møde. 

 

4.  

 


